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Aanwezig:  35 leden, waaronder 9 bestuursleden. 

Afgemeld: Chris van der Linden, Michel Gremmen, René van den Bogaert, Andre van 
Tilburg, Leon Plompen, Björn Pauwels, Kees Soffers, Richard Bandel, Jeffrey 
Stumpf, Louis verbraeken en Nick Hoogerwerf. 

1. Opening 
Onze voorzitter Roger Withagen heet om 19:34 uur iedereen welkom op de algemene 
jaarvergadering. Vervolgens opent de voorzitter de algemene jaarvergadering met het 
gebruikelijke openingswoord: 
 
“Het seizoen 2021-2022 is de boeken ingegaan als het jaar van het 90-jarig jubileum van 
ODIO. Het seizoen 2022-2023 is een seizoen waarin er geen grote festiviteiten waren 
maar waarin de vereniging zich alvast kan gaan richten op het 100-jarig jubileum.” 
 
“Nadat de wereld, net zoals vele verenigingen uit de gemeente en in Nederland, nog 
herstellende waren van alle gevolgen van corona, stonden veel verenigingen voor een 
nieuwe uitdaging; de energiecrisis. Ondanks dat wij als vereniging goede initiatieven 
hebben genomen de afgelopen en komende jaren om te verduurzamen, denk hierbij aan 
nieuwe kozijnen, vervangen van het dak en het plaatsen van zonnepanelen, zijn wij ook 
financieel geraakt door deze crisis. Door financiële hulp vanuit de gemeente is dit 
gelukkig gecompenseerd. Daar zijn wij de gemeente Woensdrecht dankbaar voor.” 
 
“Op het veld waren de prestaties bij de senioren goed. ODIO 1 wist zich bij een strenge 
degradatieregeling te handhaven in de 4e klasse. ODIO 2 beleefde een lastig seizoen 
maar gaan met frisse en goede moed het komende seizoen in. ODIO 3 en ODIO 4 wisten 
het kampioenschap te behalen in hun klasse. Een mooie prestatie van beide teams! De 
dames van ODIO hebben wat personele problemen waardoor men komend seizoen niet 
meer op zondag een elftal zullen vormen maar gaan deelnemen aan de 7x7 competitie 
op vrijdagavond. Onze 35+ hadden het een aantal keren moeilijk om voldoende mensen 
op de been te brengen. Hopelijk gaat dat dit jaar beter.” 
 
“Het ledenaantal bij de jeugd zit in de lift; 18 meer jeugdleden t.o.v vorige seizoen. Een 
mooie ontwikkeling die we moeten proberen vast te houden d.m.v. gerichte activiteiten 
om nieuwe jeugdleden te trekken. Bij de jeugd hadden we afgelopen seizoen 1 
kampioen. JO-15 werd kampioen in de 3e fase. Afgelopen jaar hebben we binnen de 
jeugdafdeling afscheid genomen van Debbie die door drukke werkzaamheden gestopt is. 
Zij heeft mede met haar commissieleden de jeugdafdeling lange tijd tot volle tevredenheid 
aangestuurd. Zij is daarvoor benoemd tot lid van verdienste. Binnen de jeugdafdeling 
start men komend seizoen ook met een nieuwe cursus pupillen scheidsrechter voor onze 
jeugdleden. Dit is ook een goed initiatief om zodoende al vanaf de jeugd bewust te 
worden van het leiden van wedstrijden.” 
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“Bestuurlijk zijn er een aantal nieuwe bestuursleden gestart welke hun plek hebben 
gevonden. Ook dit seizoen gaat er een wisseling plaatsvinden in het bestuur. Onze 
secretaris treedt terug en in 2 jongere hebben we opvolging gevonden. Een goede en 
mooie ontwikkeling dat in deze tijd jeugdige leden hun verantwoordelijkheid willen nemen. 
Voor ODIO was het bestuurlijk afgelopen seizoen een rustig jaar. Nadat de zoektocht 
naar een opvolger voor mij spaak is gelopen, heb ik in samenspraak met het bestuur 
besloten dan toch maar voor de 25 jaar voorzitterschap te gaan. Mijn uitdaging is om de 
nieuwe jonge bestuursleden verder te begeleiden om te groeien in hun functie, zodat ik in 
2025 alles definitief kan overdragen.” 
 
“Sponsoring is een belangrijke inkomstenbron bij ODIO. Door het afhaken van een aantal 
sponsoren omdat hun bedrijf stopte, zijn we met deze commissie in gesprek om kritisch te 
kijken waar we voordelen kunnen halen uit nieuwe sponsorcontracten. Met ingang van dit 
seizoen is er een nieuwe leverancier van de kleding, te weten Brandsfit. De jeugd is al 
geheel in het nieuw gestoken waarna komend seizoen de senioren zullen volgen. Bij de 
PR is met name de website een aandachtspunt. Deze is niet altijd actueel en binnen het 
bestuur is men zoekende om dit op te gaan lossen.” 
 
“Op technisch gebied blijft het belangrijk om een volwaardige seniorenafdeling in stand te 
houden. We dachten qua spelers een moeilijk seizoen in te gaan met de selectie, maar 
het tegendeel is waar. Mede door de inzet van de nieuwe begeleiding hebben we meer 
dan voldoende spelers momenteel. Onze technische staf heeft het afgelopen seizoen te 
maken gehad met een groot aantal blessures. Op basis van eenheid en een goede 
trainings- opkomst is directe handhaving een compliment voor de staf, spelers en 
begeleiding. Erwin van Schilt staat, tot volle tevredenheid, ook dit seizoen aan het hoofd 
van onze selectie en daar kan hij wederom aan de slag voor een opnieuw “zwaar” 
seizoen met een sterke degradatie regeling.” 
 
“Ook dit jaar heeft de vaste onderhoudsploeg weer allerlei zaken in en rondom het 
clubgebouw verzorgd. Op zaterdagochtend onderhouden zij het sportpark en klussen zij 
aan de kantine daar waar nodig. Wij zijn deze personen ontzettend dankbaar! Zonder hen 
zouden wij geen prachtig sportpark hebben!” 
 
“Vorig seizoen is een gedeelte van de kozijnen incl. dubbelglas vervangen in de kantine 
bij ODIO. Afgelopen seizoen is ODIO verder gegaan met het verduurzamen van het 
clubgebouw. Zo is er een gedeelte van het dak vernieuwd en zijn hier zonnepanelen op 
geplaatst. Dit alles is mede mogelijk gemaakt door bijdragen van Rabobank en 
Dorpsplatform Ossendrecht, waarvoor enorme dank! Dit jaar gaat ODIO door met het 
verduurzamen van het clubgebouw, zoals in de uitnodiging voor deze jaarvergadering 
reeds is aangekondigd. Zo zal het andere gedeelte van het dak van de kantine opnieuw 
worden geïsoleerd en worden vervangen.” 
 
“Vanaf dit seizoen zijn we van start gegaan met het invoeren van twee 
vertrouwenspersonen, te weten Tim Scharloo en Mirjam Mattheeuwsens. Als vereniging 
willen we graag  meewerken om grensoverschrijdend gedrag binnen ODIO te voorkomen 
en zorgen voor een prettig en veilig sportklimaat.” 
 
“Financieel hebben we een klein positief resultaat, mede door de inbreng van de 
gemeente. Het blijkt echter steeds moeilijker om de begroting financieel rond te krijgen. 
Daarom zijn we op zoek naar vrijwilligers voor de kantine, met name op donderdag en 
zaterdag. Zo hoeven we de duurdere inkoopprijzen niet door te berekenen naar onze 
leden. De kantine blijft een belangrijke inkomstenbron en hoe meer we daar uit kunnen 
halen, hoe beter voor onze financiële situatie” 
 
“Ook komend seizoen Zijn Harry en Anita onze gastheer en gastvrouw. Bedankt voor 
jullie inzet afgelopen jaar met de andere kantinemedewerkers en ook weer veel succes 
dit seizoen. Dit jaar willen we de vrijwilligersavond voor de hele vereniging weer nieuw 
leven in blazen. Een avondje gezelligheid, aangeboden door het bestuur, voor de inzet 
van alle vrijwilligers.” 
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“Na het dankzeggen aan mijn mede bestuursleden voor hun werk en inzet afgelopen 
seizoen, open ik bij deze, deze jaarvergadering.” 
 

2. Goedkeuring notulen Algemene Jaarvergadering van 31 oktober 2022 
Zonder op- en/of aanmerkingen vanuit de aanwezige leden worden de notulen 
vastgesteld. 
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 
Naast de eerder genoemde afmeldingen zijn er geen ingekomen stukken en/of vragen 
ingestuurd. 
 

4. Goedkeuring jaarverslag 2022-2023 
Zonder op- en/of aanmerkingen vanuit de aanwezige leden wordt het jaarverslag 
vastgesteld. 
 

5. Goedkeuring jaarverslag 2022-2023 penningmeester 
Onze penningmeester, Thom van den Eijnden, deelt het financiële jaarverslag uit en geeft 
hierbij een toelichting op de posten waar een afwijking is in de realisatie ten opzichte van 
de begroting. 
 
Zonder op- en/of aanmerkingen vanuit de aanwezige leden wordt het jaarverslag van de 
penningmeester vastgesteld. 
 

6. Verslag van de kascommissie (incl. aanstelling nieuwe 
kascommissieleden) 
Kees Soffers en Tony van Dijke hebben de stukken gecontroleerd en akkoord bevonden. 
Kees leest het verslag voor, waarbij de penningmeester gedechargeerd wordt voor de 
periode juli 2022 tot juni 2023. 
 
Zonder op- en/of aanmerkingen vanuit de aanwezige leden word het verslag van de 
kascommissie vastgesteld. Kees Soffers en Tony van Dijke vormen voor volgend jaar 
weer de kascommissie. John Kerstens staat opgesteld als reserve.  
 

7. Vaststelling van de begroting 2023-2024 
De begroting voor komend seizoen wordt door Thom van den Eijnden besproken en 
toegelicht.  
 
Zonder op- en/of aanmerkingen vanuit de aanwezige leden wordt de begroting 
vastgesteld. 
 

8. Vaststelling contributie 2023-2024 
De contributie voor het seizoen 2023-2024 wordt vastgesteld, nadat de algemene 
vergadering daar vorig jaar het voorstel voor had goedgekeurd. In dit voorstel stond dat 
het bestuur toestemming had om in de loop van het seizoen 2022-2023 de contributie 
voor het seizoen 2023-2024 te verhogen. Deze verhoging zou alleen geëffectueerd 
worden indien het bestuur dit noodzakelijk acht in het algemeen belang van de vereniging 
en onder verantwoording van legitieme reden(en). Het bestuur heeft onlangs middels een 
bestuursbesluit besloten om de contributie voor senioren met €10,- te verhogen. De 
contributie voor de junioren, pupillen en niet-spelende leden zal niet worden verhoogd. 
De contributie bedraagt voor senioren €150,-, voor junioren €105,- en voor pupillen €90,-. 
Voor niet-spelende leden bedraagt de contributie €37,50.  
 
Zonder op- en/of aanmerkingen vanuit de aanwezige leden wordt de contributie 
vastgesteld. 
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9. Vaststelling contributie 2024-2025 
Het bestuur verzocht de leden die aanwezig zijn bij de algemene vergadering om het 
bestuur toestemming te geven om in de loop van dit nieuwe seizoen de contributie voor 
het seizoen 2024-2025 te verhogen. Deze verhoging zal enkel geëffectueerd worden 
indien het bestuur dit noodzakelijk acht in het algemeen belang van de vereniging en 
onder verantwoording van legitieme reden(en). Indien het bestuur besluit om de 
contributie voor het seizoen 2024-2025 te verhogen zal dit meegedeeld worden aan alle 
leden van de vereniging. Een eventuele verhoging van de contributie zal maximaal €10,- 
voor senioren en €5,- voor junioren en pupillen leden. Voor niet-spelende leden zal de 
contributie niet worden verhoogd. 
 
Het bestuur krijgt toestemming van de algemene jaarvergadering om, indien noodzakelijk, 
de contributie met maximaal €10,- voor senioren te verhogen en met €5,- voor junioren 
en pupillen leden. Voor niet-spelende leden zal de contributie niet worden verhoogd. 
 

10.Goedkeuring investeringsbudget verduurzaming clubgebouw 
Het bestuur is voornemens om het clubgebouw van ODIO nog verder te gaan 
verduurzamen. In de algemene vergadering van 18 oktober 2021 heeft de algemene 
ledenvergadering reeds goedkeuring vergeven voor vervanging en verduurzaming van de 
kozijnen van het clubgebouw. In de algemene ledenvergadering van 31 oktober 2022 
heeft de algemene ledenvergadering reeds goedkeuring verkregen voor het vervangen 
van een gedeelte van het dak inclusief het plaatsen van zonnepanelen. Het bestuur is nu 
voornemens om het andere gedeelte van het dak van het clubgebouw te vervangen. Voor 
het vervangen van het andere gedeelte van het dak ontvangt ODIO vanuit Rabobank een 
vergoeding van € 2.843,50 welke gebruikt zal worden voor nieuwe isolatie van het dak. 
Daarnaast zal er naar alle waarschijnlijkheid ook een bedrag worden ontvangen vanuit 
het Dorpsplatform Ossendrecht. De hoogte van dit bedrag is momenteel nog onbekend. 
Het bestuur vraagt de algemene ledenvergadering goedkeuring voor een maximale 
uitgave van € 18.000,- (incl. BTW) vanuit eigen middelen ten behoeve van het verder 
verduurzamen van het clubgebouw. 

 
11.Verkiezing bestuursleden 

Maikel van der Poel is aftredend en niet herkiesbaar. Het bestuur draagt Peter van Aert 
voor als bestuurslid in de functie van secretaris. Gezien de functie van secretaris 
(dagelijks bestuur) dient er middels een handopsteking te worden gestemd. Peter wordt 
middels handopsteking benoemd. 
 
Het bestuur draagt Thomas Jansen voor als algemeen bestuurslid. Thomas wordt 
benoemd door de algemene ledenvergadering. 
 
Robert Janssens is aftredend en herkiesbaar. Robert wordt herbenoemd door de 
algemene ledenvergadering. 
 

12.Rondvraag 
Vragen konden vooraf schriftelijk worden ingediend. Hier geen gebruik van gemaakt. De 
aanwezige leden tijdens de algemene ledenvergadering hebben geen vragen voor de 
rondvraag.  
 

13.Sluiting 
De cheque van de Rabo Clubsupport wordt uitgereikt. Er wordt afscheid genomen van de 
aftredend secretaris Maikel van der Poel. 
 
 

R.J.E. Withagen M.J.A. van der Poel T.C.S. van den Eijnden 
Voorzitter Secretaris Penningmeester 


